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Ønskes besvart i førstkommende kommunestyremøte. 
 
Nærmiljøprinsippet 
En del av plattformen for nye Drammen handler om nærmiljøprinsippet og tilgang til tjenestested nær 
innbyggerne. Dette er viktig for innbyggerne i kommunen vår. 
 
Vi har mottatt flere henvendelser fra foreldre bosatt på Åskollen og Skoger-øst som har fått endret 
helsestasjon. De har tidligere hatt oppfølging på Marienlyst helsestasjon og er nå blitt flyttet til Svelvik 
helsestasjon. 
 
Dette medfører en økt reisevei for alle, men spesielt for innbyggere som er avhengig av 
kollektivtransport. Dersom man skal ta buss fra Skoger-øst til helsestasjonen i Svelvik får man en reisetid 
på opp imot tre timer tur/retur, i tillegg skal man ha flaks for at timen stemmer med bussrutene. 
 
Spørsmål: 
 

 Mener ordføreren det er rimelig at innbyggere på Åskollen og Skoger-øst skal sokne til Svelvik 
Helsestasjon? 
 

 Vil ordfører gjøre noe for å sikre beboere på Åskollen og Skoger-øst får det helsestasjonstilbudet 
som faktisk er nærmest dem og eventuelt hva?  

 
Svar 
 

 Mener ordføreren det er rimelig at innbyggere på Åskollen og Skoger-øst skal sokne til Svelvik 
Helsestasjon? 
 

Etter litt tid ser vi nå at inndelingen av kommunen i kommunedeler kan få som konsekvens at noen 
innbyggere får en lengre reisevei til kommunens tjenestetilbud.  Rådmannen vil se nærmere på hvordan 
man kan utøve smidighet for å imøtekomme beboeres ønske om å benytte tjenestetilbud i andre 
knutepunkt enn i det man i utgangspunktet er tilordnet. Et av målene med kommunedelene er jo 
nettopp at tjenestetilbudet skal oppleves nært. 
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 Vil ordfører gjøre noe for å sikre beboere på Åskollen og Skoger-øst får det helsestasjonstilbudet 
som faktisk er nærmest dem og eventuelt hva?  

 
Det vil bli lagt frem en sak til politisk behandling som belyser mulige løsningsalternativer.  
 


